



马来西亚五金机械建材总商会

PERSATUAN PEDAGANG LOGAM, JENTERA DAN BAHAN-BAHAN PEMBINAAN MALAYSIA
MALAYSIA HARDWARE, MACHINERY & BUILDING MATERIALS DEALERS' ASSOCIATION

日期：2014年5月15日

编号：MHMBA/2014/020

敬致：全体董事、各属会会长 先生台鉴

事项：国家薪金咨询理事会检讨 2012 最低工资法令

本会接获国家薪金咨询理事会（National Wages Consultative Council）来函，有关国家薪金咨询理事会，现正在检讨最低薪金制法令-Akta MPGN 2011 (Akta 732)。根据最低薪资制之条文，该法令须在每两年需进行一次检讨。

有鉴于此，国家薪金咨询理事会特来函，邀请本会会员针对最低薪金制法令内容提供建议及意见，籍此可望有助于提高马来西亚的最低薪金制之政策的实施。

在此，本会呼吁各属会踊跃提出建议及意见，本会将集合各属会所提出的建议及意见，提呈至国家薪金咨询理事会。

请各属会在 25/5/2014 前将意见书邮寄至本会邮件信箱 mhmba@yahoo.com，任何询问欢迎联络秘书处，电话 03-8945 2988。随函附上邀请函，以供参阅。

Dear All,

RE: NATIONAL WAGES CONSULTATIVE COUNCIL REVIEW OF 2012 MINIMUM WAGES ORDINANCE

Please to inform that we received a letter from the National wages Consultative Council regarding the on-going review of minimum wages Akta MPGN 2011(Akta 732). According to the minimum wages requirement act, it is required to be reviewed every two year.

As such, the National Wages Consultative Council invites our members to provide feedback and proposal with regards to the issue of minimum wages, hence to help enhancing the implementation of the policy of minimum wages.

Thus, we hope all members association to come forward in providing views and suggestions, we will compile all the proposals and opinions to submit to the National Wages Consultative Council.

We hope all proposals are to be submitted to the Secretariat by email: mhmba@yahoo.com, not late than 25/05/2014, and any enquiries please contact 03-8945 2988. Enclosed herewith NWCC cover letter for your perusal.

MHMBA,
The Secretariat